
ZAPISNIK  

2. redne seje Sveta staršev OŠ Dragomirja Benčiča Brnika Hrpelje, ki je bila v torek, 4. 2. 2024, 
ob 17.00 v zbornici OŠ Hrpelje.  

Prisotni: 18 članov sveta staršev (seznam je v prilogi), ravnatelj SebasƟjan Mavrič.  

2. sejo Sveta staršev OŠ DBB Hrpelje je sklical in vodil predsednik Peter Pirkovič po predlaganem 
dnevnem redu:  

1. Pregled zapisnika in sklepov prejšnje seje Sveta staršev 
2. Izvolitev predstavnikov Sveta staršev v Svet zavoda OŠ DBB Hrpelje  
3. Pregled napredka številnih pobud s strani staršev  
4. Pobuda OŠ Danile Kumar »Skupaj za šole«  
5. Spopadanje šolskega sistema z medvrstniškim nasiljem v šoli 
6. Pobuda za prepoved vnosa telefonov in tablic v šolo 
7. Seznanitev z novimi predlogi in vprašanja za ravnatelja  

 
1. Pregled zapisnika in sklepov prejšnje seje Sveta staršev.  

Zapisnik prejšnje seje je bil soglasno sprejet, za je glasovalo 18 članov sveta staršev (od 18 
prisotnih), nihče ni bil proƟ. 
 

2. Izvolitev predstavnikov Sveta staršev v Svet zavoda OŠ DBB Hrpelje  
KandidaƟ za predstavnike sveta staršev v svetu zavoda OŠ DBB Hrpelje so bili: 
- predsednik sveta staršev Peter Pirkovič 
- članica Maja Golob 
- član Bojan ČerneƟč 

Člani sveta staršev so soglasno potrdili predlagane kandidate (18 glasov za, nihče proƟ).  

Članici Maji Golob bo čez dve leƟ prenehal mandat v svetu staršev, takrat ji bo prenehal tudi 
mandat v svetu zavoda in bodo izvedene nadomestne volitve.  

3. Pregled napredka številnih pobud s strani staršev  
Pregledane so bile pobude, podane na prejšnji seji sveta staršev. Predane so bile vodstvu šole in 
drugim pristojnim.  
Razprava je bila povezana z izzivi urejanja prometa pri šoli in vrtcu. Veliko staršev vozi otroke v 
šolo z avtomobili, mnogi nepravilno parkirajo, tudi na mestu za invalide, ustavljajo na 
intervencijski površini in vozišču pred vraƟ šole, ko so prisotni redarji, je gneča še večja, saj ob 
doslednem upoštevanje pravil pri parkiranju ni dovolj prostora. Ponovno je bila podana pobuda, 
da se nariše vsaj prehod za pešce med šolo in vrtcem. Ravnatelj je predlagal, da bi se 
predstavniki staršev in šole povezali z občinskim svetom za prevenƟvo in poskušali urediƟ 
problemaƟko.  
Ravnatelj je povedal, da bodo v okolici šole in v garderobah (kjer se učenci preobuvajo) 
nameščene kamere.  
 

4. Pobuda OŠ Danile Kumar »Skupaj za šole«  
Predstavniki sveta staršev OŠ Danile Kumar iz Ljubljane so posredovali pobudo za poziv za 
povečanje finančnih sredstev za javno šolstvo iz državnega proračuna, za povečanje števila 
učiteljev in drugih strokovnih delavcev v šolah in za zmanjšanje birokracije v šolstvu. 
 



Svet staršev je pobudo soglasno podprl; za je glasovalo 18 članov (nihče ni bil proƟ).    
 

5. Spopadanje šolskega sistema z medvrstniškim nasiljem v šoli 
Tudi na OŠ DBB se srečujejo z medvrstniškim nasiljem. Ravnatelj je pojasnil, da se s problemaƟko 
ukvarjajo, da jo skušajo zajeziƟ čim prej in jo preprečevaƟ. Primere prijavljajo policiji, ki nato vodi 
postopke, kar se izkazuje kot dokaj učinkovito in bolj uspešno kot ukrepi, ki jih imajo na voljo v 
šoli. Določen imajo protokol, ki mu sledijo v primeru nasilja. Pohvalil je delo svetovalne službe.  
 
Člani sveta so navedli primere, ko prihaja do neprimernih izjav učiteljev, a učenci in starši tega ne 
izpostavijo, ker se bojijo negaƟvnega odziva in še večjega priƟska na otroka. 
Naveden je bil tudi primer, ko je prišlo do verbalnega nasilja nad učencem, sledil je pogovor z 
razredničarko in svetovalno službo, a se zadeva ni primerno reševala, saj ni bil niƟ voden zapisnik. 
Zato je bilo predlagano, da se določi protokol ravnanja v takšnih primerih, oziroma da se ga 
upošteva, če je že izdelan.  
 

6. Pobuda za prepoved vnosa telefonov in tablic v šolo 
Svet staršev je že na preteklih sejah razpravljal o možnosƟh za prepoved vnosa telefonov v šolo. 
Ravnatelj je pojasnil, da je po zdaj veljavnem šolskem redu prepovedana uporaba telefonov v 
šoli. Morebitno prepoved vnosa bi zelo težko nadzirali, poleg tega pri nekaterih predmeƟh 
vključujejo uporabo telefonov v učni proces. Soočili so se tudi že s tožbo zaradi zasega telefona 
učencu, ki ga je uporabljal v šoli. ProblemaƟko bi morali rešiƟ na ravni države. 
  

7. Seznanitev z novimi predlogi in vprašanja za ravnatelja  
- Ravnatelj je svet staršev seznanil z informacijo, da bo OŠ DBB Hrpelje v prihodnjem šolskem 

letu vključena v izvajanje razširjenega programa, kar pomeni ukinitev določenih vsebin 
(jutranje varstvo, podaljšano bivanje, dodatni in dopolnilni pouk, krožki) in njihovo 
preoblikovanje v vsebine razširjenega programa. Več podrobnosƟ za zdaj še ni znanih in bodo 
predstavljene na eni prihodnjih sej.  

- Ravnatelj je povedal, da so se zelo povišali stroški fotokopij. Že 10 let je prispevek staršev za 
ta namen 1 evro na mesec. Predlagal je povišanje na 2 evra. Svet staršev je razpravljal o tem, 
ali bi bilo primerno ceno povišaƟ na 2 evra, ali postopoma najprej na 1,5 evra … Izglasovali so 
povišanje na 2 evra. Za je glasovalo 17 članov (od 17 prisotnih, nihče ni bil proƟ). 

- Izpostavljena je bila ugotovitev mnogih, so stranišča v šoli v slabem stanju in umazana, školjke so 
brez pokrovov, voda je mrzla, pogosto ni mila, ni papirnaƟh brisač. Ravnatelj se je z ugotovitvami 
strinjal in pojasnil, da deske učenci uničijo, papir so razmetavali, zato so namesƟli sušilnike. So pa 
stranišča stara in bi potrebovala celovito prenovo.  

- Dana je bila pobuda za uvedbo šahovskega krožka. Ravnatelj je povedal, da poskušajo najƟ 
mentorja. 

- Zastavljeno je bilo vprašanje, ali je predvideno, kako reagiraƟ ob grožnjah, kakršna je bila 
nedavna, ko so šole prejele grožnjo z bombo. Ravnatelj je pojasnil, da reagirajo glede na situacijo, 
imajo pa v kratkem predvideno udeležbo na predavanjih, organiziranih za ravnatelje in 
predstavnike šol. Povedal je, da bodo imeli v kratkem evakuacijsko vajo, ki ne bo napovedana. 

- Ponovno se pojavljajo pripombe o hrani, zato je bila podana pobuda, da bi spet uvedli »nadzor« 
oziroma pokušanje kosil. Predstavniki staršev bi šli na kosilo v šolo in ocenili hrano, pa tudi 
opazovali odnos otrok do hrane.  
Zastavljeno je bilo vprašanje, ali otroci, ki prinesejo kosilo s seboj, lahko jedo v jedilnici? 
Ravnatelj je pojasnil, da ja, a da vseeno skušajo otroke usmeriƟ tako, da je dovolj prostora za 



Ɵste, ki so prijavljeni na kosilo. V jedilnici ja namreč nekaj več kot 90 mest, kosil pa pripravijo več 
kot 350.  
Še eno vprašanje pa je bilo, ali učenci višjih razredov, ki pridejo na vrsto za kosilo kasneje, lahko 
jedo prej, če imajo kasneje obveznosƟ (glasbena šola, trening)? Tudi tu je ravnatelj, odgovoril, da 
lahko zaprosijo za prednost in da jim bo kosilo omogočeno.  

- Ravnatelj je sporočil tragično novico, da je učencu 2. razreda umrla mama. Svet staršev se je 
strinjal, da se vsem staršem po e-asistentu pošlje obvesƟlo, da se zbirajo denarni prispevek za 
prizadeto družino. 

Seja je bila zaključena ob 19.10.   

 

Zapisala: Helena Race                                                                                  
                                                                                                                            Peter Pirkovič 
                                                                                                  Predsednik Sveta staršev OŠ DBB Hrpelje 


